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Abstract (en)
The present invention relates to a gas cooker comprising a cooking surface (1) and at least one atmospheric gas burner (4) which operates with a
primary-air intake (9) and a secondary-air intake (12). Furthermore, it comprises means (13) for bringing about the intake of secondary air below
the working surface, as well as means (14) for obtaining secondary air which is pulsed through the means bringing about the secondary intake.
<IMAGE>

Abstract (fr)
La présente invention concerne un appareil de cuisson à gaz comportant un plan de cuisson (1) et au moins un brûleur (4) à gaz atmosphérique
fonctionnant avec une prise d'air primaire (9) et une prise d'air secondaire (12). D'autre part, il comporte des moyens (13) pour réaliser la prise d'air
secondaire en dessous du plan de travail, ainsi que des moyens (14) pour obtenir un air secondaire pulsé à travers les moyens réalisant la prise
secondaire. <IMAGE>
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